

POSTA İŞLETMESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
PARASAL POSTA İŞLETME DAİRESİ BAŞKANLIĞI
PUL ŞUBESİ
06101 ANKARA - TÜRKİYE

1996
DÜNYA ÇEVRE GÜNÜ (HABİTAT II KENT ZİRVESİ)
KONULU ANMA SERİ
COMMEMORATIVE STAMP OF WORLD ENVIRONMENT DAY
(HABİTAT II CITY SUMMIT)
GEDENKAUSABE ZUM WELT UMWELT-TAG
(HABİTAT II GIPFELTREFFEN DER STÄDTE)



Değeri	: 50.000	Value	: 50.000
Çıkış Tarihi	: 03.06.1996	Date of Issue	: 03.06.1996
Tirajı	: 600.000	Quantity	: 600.000
Pulun Boyutu	: 41x26 mm.	Size	: 41x26 mm.
Tabakadaki Pul Sayısı	: 100	Stamps on a Sheet	: 100
Baskı Yöntemi	: Ofset	Printing Process	: Offset
Basımevi	: Gaye Matbaası	Printing House	: Gaye Matbaası
Son Satış Tarihi	: 03.12.1996	Last Date of Sale	: 03.12.1996
Orijinal	: Kompozisyon	Original	: Composition

HABİTAT II KENT ZİRVESİ

3-14 Haziran 1996 tarihleri arasında İstanbul'da yapılan HABİTAT II KENT ZİRVESİ konferansı Birleşmiş Milletler tarafından düzenlenen ve dünyada ki bütün yerleşim birimlerini insanlar için sağlıklı, güvenli, adil ve yaşanabilir kılmayı amaçlayan uluslararası zirvenin adıdır. Zirvenin amacı kent sorunlarına çözüm aramaktır.

Çünkü; insanlık tarihi boyunca uygarlığın kaynağı olan kentler yarattıkları sorunlar açısından uygarlığı tehdit eder noktaya ulaşmış bulunuyor. Kentsel yoksulluk, yetersiz konut, işsizlik, etnik ve toplumsal gerilimler şiddet, yetersiz altyapı, trafik, hava ve su kirliliği eğitim ve sağlık sorunları yerel olanaklarla çözüme kavuşturulamıyor.

Oysa, 2000 yılında dünya nüfusunun yarıdan fazlası kentli olacak. Bu sorunlar ve sonuçları bölge, ülke ya da kıta değil tüm dünyayı ilgilendiriyor.

HABITAT II CITY SUMMIT

THE HABITAT II CITY SUMMIT Conference to be held on 3-14 June, 1996 in Istanbul is the title of the international summit organised by the United Nations which aims to make all human settlements healthy, safe, just and sustainable. The summit's main objective is to look for solutions to urban problems.

Cities, which have served as the foundations of urban life throughout the history of humanity, have now reached a point where they threaten civilisation. Urban poverty, housing shortages, unemployment, ethnic and social tensions, violence, lack of infrastructure, traffic, water and air pollution, education and health problems cannot be solved by existing means.

Yet more than half of the world's population will live in cities by the year 2000. These problems have a bearing not only on certain cities, countries or continents, but on the whole world.

HABITAT II GIPFELTREFEN DER STADTE

Vom 3-14 Juni 1996 findet in Istanbul die HABITAT II Gipfelkonferenz der Städte statt - eine Konferenz der Vereinten Nationen mit dem Ziel, die lebensräume der Menschen überall auf der Welt sauber, sicher, gerecht und lebenswürdig zu gestalten. Der Städtgipfel soll helfen die Probleme der Städte zu lösen.

Denn: Das Ausmaß der städtischen Probleme bedroht heute die Existenz der Städte, einst Ursprung und Quelle der menschlichen Zivilisationsgeschichte. Städtische Armut, fehlender Wohnraum, Arbeitslosigkeit, Spannungen ethnischer und sozialer Natur, Gewalt, luft- und Wasserverschmutzung Infrastrukturprobleme sowie Verkehrs-, Bildungs- und Gesundheitsprobleme können nicht mehr länger mit kommunalen Mitteln gelöst werden.

Jedoch werden im Jahre 2000 mehr als die Hälfte der Weltbevölkerung in Städten leben ihre Probleme sind nicht länger eine Region, ein Land oder einen Kontinent zu begrenzen; sie gehen uns alle an.

YAZIŞMALAR İÇİN ADRES

ADDRESS OF CORRESPONDENCE

POSTANSCHRIFT

: POSTA İŞL. GEN. MÜDÜRLÜĞÜ

: P.K. 900 ULUS

: 06045 - ANKARA/TÜRKİYE